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vojtech.havlicek@natur.cuni.cz
Napište mi co Vás zajímá!

Mé názory na funkci univerzity a její vztah ke studentům:

* Člověk je svobodná bytost. Svoboda neznamená jen volnost, ale i odpovědnost.

* Fakulta nabízí kvalitní vzdělání, student o něj ale musí mít zájem. Student bez zájmu o
vzdělání nepatří na univerzitu.

* Úkolem školy není pouze vzdělávání, ale především akademický výzkum a aktivní zapojení
v různých projektech. Zapojovat by se měli i studenti.

Cíle, které se pokusím prosadit, pokud mě zvolíte:

Spolupráce se stávajícími senátory napříč sekcemi ‐ chceme se zaměřit na tato témata a body:

1. Zpětná vazba od studentů na jednotlivých sekcích
‐ Na studijní programy/obory/plány
‐ Na literaturu v knihovnách a dostupnost odborných článků

2. Setkávání se studenty
‐ Jednou za půl roku uspořádáme setkání se studenty, kdy budeme studenty

informovat o agendě senátu a dále bude snahou poskytnout prostor pro vytvoření
vztahů napříč sekcemi

‐ Budeme od vás zjišťovat další podněty pro zlepšení týkající se studia
‐ V koordinaci s vedením školy se pokusíme zasadit o vznik aplikace, kam by bylo možné

vkládat inzeráty na BP, DP, doktoráty a i na práce ‐ zkrátka to, co visí na nástěnkách
na jednom místě a přehledně

3. Za senát efektivní ‐ budeme řešit palčivá témata a vystupovat v zájmu studentů, a také:
‐ se aktivně podílet na vedení senátu (zachování transparentnosti a demokratičnosti)
‐ obsazovat posty v komisích (např. se vyjadřovat ke studijní problematice)
‐ se snažit najít vhodné využití pro rozpočet senátu (např. rozdělovat peníze spolkům)

Vojtěch Havlíček




